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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Per Bolund (MP)

2015/16:1275 Bullerregler 

Fram till 2025 behöver det byggas minst 700 000 bostäder enligt Boverket. 
Hindren för att nå dit är många. Bullerreglerna är ett. Dagens bullerregler är 
mycket hårda. Konsekvensen av hårda bullerregler är att det blir svårare att 
förtäta städer. Ska man bygga i bullerutsatta områden krävs i dag omfattande 
åtgärder till ett högt pris. 

Min fråga till statsrådet Peter Eriksson är därför:

 

Avser statsrådet att, i enlighet med riksdagens tillkännagivande, förändra 
bullerreglerna för att stimulera ökat byggande? 

………………………………………

Ewa Thalén Finné (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin

Från Riksdagsförvaltningen
2016-05-26
Besvaras senast
2016-06-01 kl. 12.00


